

Reminder Card - Get Tested and Vaccinated for Hepatitis B!



Protect yourself and your loved ones.

Hepatitis B is a virus that infects the liver and can cause liver disease, cancer, and death. Many people who are infected don't know that they have the virus.

There is no cure, but the vaccine is safe and can protect from getting hepatitis B. You must complete the two or three-dose vaccine series to be fully protected.

Finding out early and getting care from a doctor is important to help you live a long and healthy life. Get tested and if at risk, get vaccinated.



Fill in your hepatitis B vaccination dates:

1st Dose Date:

___/___/___

2nd Dose Date:

___/___/___

3rd Dose Date:

___/___/___



DOH 420-437 October 2022

To request this document in another format, call 1-800-525-0127. Deaf or hard of hearing customers, please call 711 (Washington Relay) or email civil.rights@doh.wa.gov.

提醒卡 - 接受乙型肝炎检测 并接种乙型肝炎疫苗!



保护您和您的亲人。

乙型肝炎是一种会感染肝脏的病毒,可导致肝病、诱发癌症和死亡。许多感染乙型肝炎病毒的人并不知道自己已感染。

乙型肝炎无法治愈,但疫苗足够安全,可以保护您免于感染乙型肝炎。您必须完成两针或三针的系列疫苗接种,才能得到充分保护。

及早发现,及早接受医生的治疗,对于您的健康长寿至关重要。请务必接受乙型肝炎检测,如存在感染风险,则须接种疫苗。



填写您的乙型肝炎疫苗接种日期:

第一针接种日期:

__/__/__

第二针接种日期:

__/__/__

第三针接种日期:

__/__/__



DOH 420-437 October 2022 Simplified Chinese

如欲索取本文件的其他版本格式,请致电 1-800-525-0127。耳聋或重听人士请拨 711 (Washington Relay) 或发送电子邮件至 civil.rights@doh.wa.gov。